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ACTA NÚM. 127 
 
 
 

Membres assistents: 
Bertran Tarrés Marta 
Bosch Merino, Assumpció 
Branchadell Gallo, Albert 
Coll Andreu, Margalida 
Expósito Rico, Trinidad 
Farrés Vicén, Jaume 
Feliu Martínez, Laura 
Freixas Alas, Margarita 
Gabarrell Durant, Xavier 
Hernández Sánchez, Jordi 
Iglesias Fonseca, Antonio 
Llonch Obiols, Pol 
Martin Ibáñez, Maite 
Miralles Guasch, Carme 
Montesinos Andrade, Juan 
Ramos Morilla, Xavier 
Rialp Criado, Josep (Substitut) 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vendrell Roca, Josep 
Vilanova Vila-Abadal, Francesc 
 
 

A Bellaterra, a les 9:30h del dia 22 de gener de 
2021, obre la sessió i la presideix el vicerector 
d’Economia, Xavier Ramos Morilla i assisteixen 
virtualment els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització assenyalats al 
marge. 

 
No hi assisteixen Daniel Olivella Galindo, Joan Vicent Oré Catalá ni Alba Palma Rosanes. Han 
excusat la seva assistència Sonia Parella Rubio i Aída Pinazo Gutiérrez. 
  
Hi assisteix, amb veu i sense vot, Mireia Cendrós Carreras, vicegerent d’Economia. Hi assisteix en 
qualitat de convidada Carme Ruíz Bueno. 
 
Hi actua, com a secretària, Inmaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
Ordre del dia  
 

1. Aprovació de les actes de les darreres sessions. 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus. 
3. Informació del Programa General d’Activitats del CSUC per al 2021. 
3.bis Ratificació de les tarifes dels serveis prestats pel CSUC per al 2021.. 
4. Informar sobre la condonació dels preus de les concessions demanials durant el període 

confinament pel període del segon semestre 2020. 
5. Convocatòria d’ajuts per a la formació a mida amb l’objectiu d’atendre les necessitats 

formatives especifiques per a la millora de la docència de la comunitat universitària: Bases 
d’execució. 

6. Aprovació de les modificacions de crèdit a 20 de desembre 2020. 
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7. Informe de la relació de les licitacions i pròrrogues amb despesa de pressupost genèric 
pluriennal amb un pressupost base de licitació de fins a 200.000€ (IVA exclòs) del segon 
semestre de 2020. 

8. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 
a. Serveis de monitoratge esportiu pel Servei de l’Activitat Física de la UAB 

9. Assumptes de tràmit. 
10. Torn obert de paraules. 

 
 

  
Desenvolupament de la sessió 
 
 
Atesa la situació d’emergència sanitària causada per la COVID-19 la sessió d’aquesta comissió s’ha 
desenvolupat per videoconferència d’acord amb el que disposa la Instrucció 5/2020, sobre 
l’organització de reunions urgents a distància dels òrgans de govern colꞏlegiats generals davant 
l’emergència sanitària decretada a causa del Covid-19 dictada pel secretari General en data 24 de 
març de 2020 i la Instrucció 9/2020, que modifica la Instrucció 5/2020, sobre l’organització de 
reunions urgents a distància dels òrgans de govern colꞏlegiats generals davant l’emergència 
sanitària decretada a causa del Covid-19 dictada en data 27 d’abril de 2020. 
 
D’altra banda també s’ha tingut en compte el que regula l’article 6 del Decret llei 8/2020, de 24 de 
març de modificació parcial del Decret llei 7/2020, de 17 de març, de mesures urgents en matèria 
de contractació pública, de salut i gestió de residus sanitaris, de transparència, de transport públic i 
en matèria tributària i econòmica, i d'adopció d'altres mesures complementàries, mitjançant el qual 
es disposa que les universitats públiques podran celebrar per videoconferència o per qualsevol altre 
suport digital les sessions dels òrgans de govern i que tindran plena validesa jurídica sempre que 
s'asseguri la identitat dels membres o persones que els supleixin, la interactivitat i intercomunicació 
entre ells en temps real, i la disponibilitat dels mitjans durant la sessió, encara que en els seus 
estatuts no estigui prevista aquesta forma de reunió.  
 
Així mateix l’apartat 2 de l’esmentat article estableix que també podran adoptar-se els acords 
mitjançant votació per escrit i sense sessió presencial encara que els estatuts no ho regulin com a 
tal sempre i quan es garanteixi la deliberació prèvia i la votació dels assistents a través dels mitjans 
telemàtics adients. 
 
1. Aprovació de les actes de les darreres sessions. 
 
Els membres de la Comissió aproven per assentiment l’acta corresponen a la sessió del 26 de 
novembre de 2020. 
 
 
2. Informe del vicerector d’Economia. 
 
El president comença la sessió donant la benvinguda a totes les persones assistents i tot seguit 
comenta que informarà sobre dos temes: el tancament del pressupost 2020 i l’aplicació del model 
de càrrecs de direcció i de gestió de la UAB durant l’exercici 2020. 
 
Pel que fa al pressupost de l’exercici 2020, comenta que es preveu tancar en equilibri gràcies als 
fons que la Generalitat de Catalunya ha transferit per rescabalar les despeses incorregudes per 
motiu de la COVID-19. Diu que aquests fons no solucionen el problema de finançament desequilibrat 
i estructural de la UAB, però servirà per no tancar l’exercici amb dèficit. 
 
El rector es va reunir amb la Generalitat per tractar el problema del finançament i proposar un canvi 
en el model vigent.  
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En relació a aquest capítol acaba dient que espera que aviat es pugui presentar a aquesta comissió 
el document de Criteris per a l’Elaboració del Pressupost per a l’exercici 2021. 
 
En relació al segon tema, reconeix que l’aplicació del model ha estat complexa i dificultosa tal i com 
ha quedat palès a final d’any amb les nòmines retroactives que es van fer. L’equip de govern ha 
decidit deixar-les sense efecte i ha resolt que es retornin els imports retinguts a les persones 
afectades tan aviat com sigui possible. La decisió ha estat colꞏlegiada i la justificació és que no pot 
recaure en el personal docent les conseqüències de la dificultosa implementació del nou model. 
Espera que l’aplicació del model per a l’exercici 2021 sigui millor i, per això, preveu remetre un 
correu electrònic a tots els degans i deganes perquè puguin comunicar els canvis en l’estructura de 
càrrecs dels seus respectius centres. 
 
 
Acabada la seva intervenció s’obre un torn de paraules en el qual les persones assistents plantegen 
les qüestions següents: 
 

- Es comenta que el model de càrrecs de direcció i de gestió ha generat molts problemes 
d’implementació; així mateix, es diu que la darrera reforma aprovada no permet mantenir ni 
finançar l’estructura de càrrecs dels centres, per tot això, es solꞏlicita la revisió del model. 

- Es proposar crear una comissió que estudiï una reforma del model de càrrecs de direcció i 
de gestió; també es solꞏlicita tenir coneixement dels recursos disponibles amb suficient 
antelació per tal de poder gestionar l’estructura dels càrrecs de cada centre o departament. 

- Es demana aclariment sobre els informes d’anàlisi funcional que s’han rebut.  
- Es demana aclariments sobre el tancament del pressupost pel 2019. 
- Es demana dotar de recursos amb antelació suficient en els supòsits d’aprovació de noves 

titulacions. 
 
El vicerector d’Organització, doctor Josep Vendrell, pren la paraula per respondre la pregunta 
formulada en relació als informes d’anàlisi funcional i diu que en aquests moments no disposa 
d’informació suficient per contestar, però que la solꞏlicitarà a l’Àrea de Persones. Així mateix, 
comenta que de les intervencions de les persones assistents constata un consens en relació a la 
necessitat de reformar el model de càrrecs de direcció i de gestió de la UAB, en aquest sentit diu 
que per part del Ministeri d’Universitats està previst l’aprovació de l’Estatut del Professorat 
Universitari el contingut del qual pot afectar a la redacció del model. Per acabar, comenta que s’ha 
creat una comissió que analitzarà la situació de la comunicació interna de la UAB i proposarà les 
vies per millorar-la. 
 
En relació als informes d’anàlisi funcional, el gerent, Jaume Tintoré, comenta que responen al model 
d’organització de departaments i d’instituts de recerca que s’està duent a terme.  
 
El president pren la paraula i diu que la situació creada a final d’any amb el model de càrrecs ha 
estat causat per un cúmul de circumstàncies i agreujat per la situació de pandèmia. El missatge que 
ha rebut avui és clar, hi ha descontent amb el mateix, però li sorprèn perquè es va aprovar 
recentment. Diu que està d’acord en obrir un debat, però recorda que no és possible aportar gaire 
més recursos, i que no hi ha molt marge de maniobra en part perquè part de la compensació per 
exercir determinats càrrecs està fixada per llei.  
 
Pel que fa a la pregunta relativa al tancament de l’exercici, es farà en equilibri, la qual cosa significa 
que el total d’ingressos obtinguts són iguals o similars a les despeses incorregudes. Aquesta situació 
ha estat gràcies a les transferències rebudes per part de la Generalitat per compensar els costos 
ocasionats per la COVID-19. 
 
A continuació s’obre un segon torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 

- Es proposa crear un aplicatiu que permeti implementar el model de càrrec de manera més 
fàcil. 

- Se solꞏlicita que el model sigui més flexible. 
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- Es demana quin ha estat l’import de les transferències rebudes per part de la Generalitat. 
 
El president respon dient que un dels aspectes que cal millorar de la normativa de càrrecs és 
precisament la manca de flexibilitat del model actual. 
 
Pel que fa a l’import de les transferències diu que han estat dues, la primer per valor de 3,8 milions 
d’euros i la segon de 3 milions aproximadament, però aquesta darrera encara no s’ha cobrat. 
 
 
3. Informació del Programa General d’Activitats del CSUC per al 2021. 
 
 
El gerent comenta el document lliurat a les persones membres i informa que la part que més afecta 
a la UAB és l’apartat relatiu a les TIC, biblioteques i compres conjuntes d’energia. Pel que fa a la 
resta de punt la UAB no participa o només ho fa quan li resulta interessant. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
 
PRIMER. Informar el Programa General d’Activitats del CSUC per al 2021, segons document 
que s’annexa. 

SEGON. Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 

 

3.bis Ratificació de les tarifes dels serveis prestats pel CSUC per al 2021.. 
 
 
El gerent comenta que el CSUC ha mantingut substancialment l’import de les tarifes i la gran majoria 
no ha patit increments llevat d’alguna quota de connexió. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Ratificar les tarifes pels serveis prestats pel Consorci de Serveis Universitaris de 
Catalunya (CSUC) per a l’exercici 2021, que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquesta acord al Consell Social perquè exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia i Campus l'execució i el seguiment d'aquests 
acords. 

QUART. Comunicar els presents acords al comissionat de la rectora per a les Tecnologies 
de la Informació i de la Comunicació i a la vicegerent d'Economia per tal que portin a terme 
les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 
4. Informar sobre la condonació dels preus de les concessions demanials durant el període de 

confinament pel període del segon semestre 2020. 
 
 
El president comença la intervenció dient que hi ha un error en les dades incloses a la proposta 
d’acord i tot seguit informa dels canvis que cal efectuar. 
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Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMERA. Informar favorablement la Proposta, d’acord amb el document annex, relativa a 
l’aprovació de les següents bonificacions en els convenis de cessió d’ús d’espais, 
justificades en l’equilibri de prestacions atesa la impossibilitat dels concessionaris de gaudir 
dels espais objecte de cessió privativa d’ús durant el termini de temps en que no es va 
desenvolupar activitat presencial al campus:  

 

 

Concessionari 
Inici 

Concessió 

Data final  
Facturació  

aproximada cànon 
concessió 

Import anual 
cànon 
(sense  

IVA) 

Condicions 

Import 
mensual no 

facturat  
(sense 
IVA)  

Estimació 
menys 

ingressos 
pel  

segon 
semestre 
del 2020  

G66170325 

FUNDACIO  
VALLDOR 7 

1/10/2014 31/8/2021 Mensual 131.508,00 

Condonació 
del 100% de 
l'import de 
setembre a 
desembre 
2020 

10.959,00 43.836,00 

B84116748 UNICAMPUS 1/2/2007 
3 anys + pròrrogues 

tàcites. 
No consta màxim 

Anual 5.866,21 

Condonació 
del 100% de 
l'import de 
l'1/7/20 al 
31/12/20 

457,77 2.746,62 

G63400790 

ASSOCIACIÓ  
EPONA 

2/11/2016 1/11/2022 Mensual 19.952,40 

Condonació 
del 100% de 
l'import pel 
període de 
l'1/7/20 al 
31/12/20 
(inclou 
regularitzaci
ó IPC al 
desembre) 
 

1.250,17 
 

7.501,04 
 

Total 54.083,66 
 

 

SEGONA. Elevar al Consell de Govern el present acord, per tal que exerceixi les seves 
competències. 

TERCERA. Encarregar el vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d'aquests acords. 

 
 
5. Convocatòria d’ajuts per a la formació a mida amb l’objectiu d’atendre les necessitats formatives 

especifiques per a la millora de la docència de la comunitat universitària: Bases d’execució. 
 
 
La doctora Carme Ruíz Bueno presenta el punt de l’ordre del dia i comença la intervenció excusant 
l’absència de la doctora Anna Cros. 
 
Tot seguit comenta els punts principals de la proposta que es presenta davant aquesta comissió i 
diu que el finançament de les convocatòries provindrà dels fons per a formació continua de la 
Generalitat de Catalunya. 
 
Acabada la intervenció comença un torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
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- Es pregunta quins són els criteris i objecte de la convocatòria. 
- Es solꞏlicita aclariment sobre l’import dels ajuts i el calendari de la convocatòria. 
- Es pregunta si està previst que el PAS també pugui ser destinatari de la convocatòria. 

 
La doctora Carme Ruíz diu que el document que es presenta avui és un document marc el qual 
regula les bases execució generals per a les dues convocatòries previstes. Posteriorment 
cadascuna d’elles especificarà els objectius, l’import de l’ajut i el calendari. Pel que fa als 
destinataris, diu que s’està estudiant la possibilitat d’incloure al PAS a la mateixa. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Aprovar la Convocatòria d’ajuts per a la formació a mida amb l’objectiu d’atendre 
les necessitats formatives específiques per a la millora de la docència de la comunitat, 
segons document que s’annexa. 

SEGON. Encarregar a la Unitat de Formació i Desenvolupament Professional (Àrea de 
Desenvolupament Personal i Suport Tècnic) l’execució d’aquest acord. 

 

6. Aprovació de les modificacions de crèdit a 20 de desembre 2020. 

 
El president dona la paraula a la vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, perquè presenti les 
modificacions de crèdit en data 20 de desembre de 2020, que consisteixen en transferències de 
pressupost entre diversos capítols d’operacions corrents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 

PRIMER. Aprovar les modificacions de crèdit en data 20 desembre de 2020, segons document 
que s’annexa. 

SEGON. Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 

 

7. Informe de la relació de les licitacions i pròrrogues amb despesa de pressupost genèric 
pluriennal amb un pressupost base de licitació de fins a 200.000€ (IVA exclòs) del segon 
semestre de 2020. 

 
 
El gerent presenta el punt i comenta els aspectes més rellevants del document. 

S’obre un torn de paraules en el qual es solꞏlicita que es faciliti el nom de les entitats adjudicatàries 
de les licitacions. 

El gerent respon dient que la majoria de les licitacions del llistat estan pendents d’adjudicació i que 
al portal del contractant de la UAB està publicada tota la informació necessària. 

Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
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PRIMER. Informar favorablement la relació de licitacions amb despesa pluriennal amb un 
pressupost base de licitació fins a un import màxim de 200.000€ corresponents al segon 
semestre de 2020, que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest a acords al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

 

8. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de: Serveis de monitoratge esportiu 
pel Servei de l’Activitat Física de la UAB 

 

El gerent explica el contingut del document lliurat als assistents, diu que es tracta d’una licitació 
nova perquè l’actual finalitza al setembre. El nou acord proposa establir un preu únic per cada hora 
de monitoratge i després aplicar-lo en funció de l’ús i de la necessitat del servei. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
 
PRIMER. Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a la pròrroga de la 
contractació núm. Consu-9/2020 de de serveis de monitoratge pel Servei de l’Activitat Física 
de la UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE BARCELONA, que s’annexa. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
9. Torn obert de paraules. 
 
 
La vicerectora de Campus, Sostenibilitat i Territori, doctora Carme Miralles, pren la paraula per 
comentar que el Pla d’Inversions Universitàries (PIU) serà competència del seu vicerectorat. Diu 
que s’està recopilant les demandes dels diferents centres i s’estan prioritzant. Proposa recuperar la 
comissió d’infraestructures que va estar vigent fins al 2012, l’objecte de les quals serà debatre sobre 
les demandes d’obres i millores als edificis, diu que ja està convocada la primera a la facultat de 
Ciències i Biociències i a partir del mes de febrer es continuarà amb la resta.  
 
El degà Albert Branchadell pregunta quin és l’horitzó immediat del servei de restauració al campus 
i manifesta la seva preocupació sobre l’estat de situació de l’estudi dels espais a disposició del PDI 
i estudiants al campus com a criteri per a mesurar el grau de desigualtat en aquesta matèria. 
 
El degà Jaume Farrés planteja les qüestions següents: 
 

a) Servei de restauració: diu que atesa la situació sanitària és complicat que funcioni amb 
normalitat. Comenta que al seu edifici no es presta aquest servei i tampoc es disposa d’espai 
perquè els estudiants puguin dinar, hi ha moltes queixes per part del PDI i de l’estudiantat 
en aquest punt. 
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b) PIU: creu que és important que es faci una programació del destí que cal donar als fons del 
PIU, és necessari que hi hagi un calendari públic i que es puguin fer propostes de manera 
formal, que s’avaluïn tècnicament i que els criteris d’adjudicació siguin transparents. 

c) Model de càrrecs: diu que el model de càrrecs no ha funcionat perquè no es va fer cap 
simulació, que moltes vegades per sentit de lleialtat institucional es vota a favor d’algunes 
propostes encara que no es comparteixin en la seva totalitat. 

 
El president agraeix les reflexions i comparteix que la transparència ha de presidir la presa de 
decisions.  
 
Pel que fa al tema del servei de restauració, el gerent diu que la COVID-19 ha obligat a rescabalar 
als proveïdors i a modificar els paràmetres previstos a les concessions administratives. En relació 
al cas concret de la facultat de ciències i biociències, el concessionari va manifestar que no volia 
continuar prestant el servei, no hi ha hagut cap incompliment de contracte; actualment s’està en 
fase de licitar-ne un de nou per a un període de 5 anys, però hi ha moltes dificultats perquè es 
presentin ofertes. Comenta que cal dissenyar una estratègia sobre aquest tema amb la vicerectora 
Carme Miralles, cal repensar el model perquè ja abans de la COVID-19 tampoc no funcionava. 
 
La vicerectora Carme Miralles respon al degà Albert Branchadell i diu que recull els seus 
suggeriments i el traslladarà als tècnics, solꞏlicita una mica de temps per dur-lo a terme perquè no 
és un tema fàcil. Pel que a les qüestions plantejades pel degà Jaume Farrés, manifesta el seu acord 
amb la reflexió efectuada i diu que espera que al setembre es puguin mantenir les reunions 
necessàries amb l’antelació suficient per prendre les mesures, acaba dient que aquestes comissions 
han de ser independents del pressupost que hi hagi cada moment, seran de gestió i de 
transparència. 
 
El president diu que és possible que hi hagi un augment en el pressupost previst pel PIU, però 
encara no se sap del cert, encara que personalment no és molt optimista. 
 
La directora Assumpció Bosch solꞏlicita més informació sobre la comissió d’infraestructures que es 
durà a terme amb els representants de les facultats de Ciències i Biociències. 
 
La doctora Margarita Freixas demana fer una anàlisi acurada dels problemes del models de càrrecs 
abans d’iniciar cap procediment de reforma del mateix perquè així es podrà valorar quins aspectes 
cal canviar. 
  
La directora Margalida Coll vol deixar constància de la situació de manca d’espais que pateix la 
facultat de psicologia i en relació al departament que representa pregunta sobre l’estat de l’edifici ja 
que hi havia un risc d’enfonsament. 

La vicerectora Carme Miralles comenta que encara no té definida la composició de les comissions 
d’infraestructures; pel que fa a les qüestions plantejades per la doctora Coll li respon que aquest 
temes cal, precisament, tractar-los en aquestes comissions. 

Pel que fa a la situació de l’edifici de la facultat de psicobiologia, el gerent diu que no hi ha ca risc 
d’enfonsament, els tècnics de la UAB estan fent un seguiment molt acurat. 

El president confirma el que ha comentat el gerent i que si cal actuaran de forma urgent i prioritària. 
Acaba la intervenció reflexionant sobre el model de càrrecs i recorda que és un model de suma 
zero, així mateix diu que també es podria arribar a entendre que l’acompliment de càrrecs és una 
dimensió més de la tasca del PDI. 

 

El dia 21 de gener a les 11:35 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc 
aquesta acta. 
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La secretària         Vist i plau   

El president 


